

### 宿生會新莊 New Cabinets of Residents' Associations



恒生樓宿生會  
Hang Seng Hall Residents'  
Association



陳震夏宿舍宿生會  
Chan Chun Ha Hostel  
Residents' Association



伯利衡宿舍宿生會  
Bethlehem Hall Residents'  
Association



湯若望宿舍宿生會  
Adam Schall Residence  
Residents' Association

### 恒生樓高桌晚宴 7/2/2007 High Table Dinner of Hang Seng Hall



主講嘉賓黃毓民先生與書院嘉賓及宿生會幹事合照。  
Mr Wong Yuk Man posed a group photo with guests from college and the Executive Committee of Hang Seng Hall Residents' Association.

### 團年聚餐 12/2/2007 Lunar New Year's Eve Luncheon



院長馮國培教授與教職員聯誼會主席簡阮美妍女士，致送利是及賀年禮物予書院工友同事，以感謝眾人在過往一年的辛勤工作。  
Professor Fung Kwok Pui, College Head and Mrs Pauline Kan, Chairlady of the College Staff Association, presenting red packets and gifts to junior staff of the College; thanking them for their hard work throughout the year.

### 聯合開放日 10/2/2007 United College Open Day



(右起) 通識教育主任張雙慶教授、學生會會長陳栢生同學、輔導長劉行榕教授、校董會主席岑才生先生、院長馮國培教授及院務主任李雷寶玲女士主持聯合開放日開幕禮。  
(From right) Professor Chang Song Hing, Dean of General Education; Mr Chan Pak Sang, President of Student Union; Professor Alaster Lau, Dean of Students; Mr Shum Choi Sang, Chairman of the College Board of Trustees; Professor Fung Kwok Pui, College Head and Mrs Christina Li, College Secretary, conducting the opening ceremony of Open Day.



參與聯合開放日中學生營的參加者與書院校董及行政人員合照。  
Secondary School Participants of Open Day posed a group photo with College Trustees and Administrative Staff.